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PROTOKÓŁ Nr XXV/2021 

z Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 24 listopada 2021 roku w godz. 900– 1233 

 
 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni:14 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 9 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce 

Podlaskiej Pani Agnieszka Zieniuk, Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani 

Małgorzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i sprawy organizacyjne; 

1)stwierdzenie quorum, 

2)przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

3)ustalenie porządku obrad. 

 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1)Wójta Gminy; 

2)Przewodniczącego Rady Gminy, 

 

3. Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021. 

 

4. Analiza oświadczeń majątkowych: 

1) informacja Przewodniczącego Rady Gminy; 

2) Informacja Wójta Gminy. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2022 rok; 

2) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Ko-

marówka Podlaska na rok 2022; 

3) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych obowiązujących na 

terenie Gminy Komarówka Podlaska; 

4) przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022; 

5) przejęcia od Powiatu Radzyńskiego zadania zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie 

Gminy Komarówka Podlaska; 

6) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka 

Podlaska – dz. nr ewid. 663/1; 

7)wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka 

Podlaska – dz. nr ewid. 1057; 

8) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Lubelskiego o zniesienie urzędowej nazwy części wsi Przegaliny Małe: Uprawy; 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Komarówka Podlaska; 

10) określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przyznawania i zwrotu zasiłku ce-

lowego na ekonomiczne usamodzielnienie; 
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11) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i miesz-

kaniach chronionych, w schroniskach dla osób bezdomnych, w schroniskach dla osób bezdomnych 

z usługami opiekuńczymi; 

12) określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej będących 

w zakresie zadań własnych; 

13)ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Komarówka Podlaska oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania przez podmioty funkcjonu-

jące na terenie gminy Komarówka Podlaska prowadzone przez osoby fizyczne lub prawne inne, niż 

gmina Komarówka Podlaska; 

14) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

15)zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

6. Wolne wnioski i informacje. 

 

7. Zamknięcie obrad. 

. 

Ad. 1.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady 

Gminy Komarówka Podlaska jest zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym. Powitała zebranych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż 

Rada jest władna do podejmowania uchwał, ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka 

Podlaska w sesji uczestniczy 14 Radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej obecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir obecny 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub obecny 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł obecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 
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obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. 1.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokół, z ostatniej sesji był 
wyłożony do wglądu. Wzorem poprzednich sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczyty-
wania. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 
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11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad 1.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku 

obrad. Czy mają Państwo uwagi do porządku obrad. 

 

Wójt Gminy - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Proponuję, aby z porządku obrad znieść dwa 

punkty, odnośnie wydzierżawienia dwóch działek: 663 w Kolembrodach i działki 1057 w Koma-

rówce Podlaskiej. Rozpatrzylibyśmy to na następnej sesji, ponieważ nie są ustalone wartości, na 

podstawie których mamy obliczyć czynsz dzierżawny. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Odczytała wniosek Wójta o wprowa-

dzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia maksy-

malnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 1.3.1. Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wy-

dzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 

663/1. 

 

głosowanie Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawie-

nie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 663/1. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 
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WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka 

Podlaska – dz. nr ewid. 663/1 został wycofany z porządku obrad jednogłośnie. 

Ad. 1.3.2. Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr 

ewid. 1057. 

 

głosowanie Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawie-
nie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 1057. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka 

Podlaska – dz. nr ewid. 1057. został wycofany z porządku obrad jednogłośnie. 

Ad. 1.3.3. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 

Proponuje tę uchwałę zamieścić na końcu porządku obrad, po zmianach budżetowych, w punkcie 

5.14. 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Czy będziemy nad tym głosować z sesji na sesję? Co się zmieniło? 

 

Wójt Gminy – Dyskutowaliśmy o tym na połączonych komisjach, powodem do dyskusji było pismo 

jednego z wnioskodawców, żeby tą sprawę jeszcze raz przeanalizować. Kolejny wnioskodawca, tez 
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telefonicznie przypomina, aby tę sprawę jeszcze raz przeanalizować. Po ostatnim posiedzeniu komi-

sji wywnioskowałem, żeby tę sprawę postawić na najbliższe posiedzenie sesji. Dlatego jest wniosek 

o wprowadzenie tej uchwały. Myślę, że przeanalizujemy to jeszcze raz, jeśli jest konkretna decyzja, 

to nie będziemy do tego wracali przez jakiś czas. Bo wnioski są i wnioskodawcy będą o tym przy-

pominać cały czas. 

 

głosowanie Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian PRZECIW 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 
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14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że projektu uchwały zmie-

niającej uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholo-

wych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Komarówka Podlaska został wprowadzony do porządku obrad większością głosów przy jednym 

przeciw. 

Ad. 1.3.4. Głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze uwagi do 

porządku obrad? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 
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7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że zmieniony porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne: 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Działalność Powiatu Radzyńskiego na terenie Gminy Komarówka Podlaska – wystąpienia gości 

i dyskusja. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1)Wójta Gminy; 

2)Przewodniczącego Rady Gminy, 

 

3. Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021. 

 

4. Analiza oświadczeń majątkowych: 

1) informacja Przewodniczącego Rady Gminy; 

2) Informacja Wójta Gminy. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2022 rok; 

2) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Ko-

marówka Podlaska na rok 2022; 

3) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych obowiązujących na 

terenie Gminy Komarówka Podlaska; 

4) przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022; 

5) przejęcia od Powiatu Radzyńskiego zadania zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie 

Gminy Komarówka Podlaska; 

6) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem 

Wojewody Lubelskiego o zniesienie urzędowej nazwy części wsi Przegaliny Małe: Uprawy; 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Komarówka Podlaska; 

8) określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przyznawania i zwrotu zasiłku ce-

lowego na ekonomiczne usamodzielnienie; 
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9) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i miesz-

kaniach chronionych, w schroniskach dla osób bezdomnych, w schroniskach dla osób bezdomnych 

z usługami opiekuńczymi; 

10) określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej będących w zakresie 

zadań własnych;   

11)ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Komarówka Podlaska oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania przez podmioty funkcjonu-

jące na terenie gminy Komarówka Podlaska prowadzone przez osoby fizyczne lub prawne inne, niż 

gmina Komarówka Podlaska; 

12) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

13) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok; 

14) uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 2.1 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Zacznę od dobrych infor-

macji. Gmina otrzymała dofinansowanie, 100 000 zł z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na usuwanie skutków pandemii Covid. Z tej dotacji chcemy zakupić ozonatory, 

zmywarki z funkcją wyparzania do szkół, stacje do dezynfekcji rąk takie bezdotykowe, maszyny 

czyszczące do podłóg tu również myślimy o szkołach, prasowalnica do Warsztatu Terapii i płyn do 

dezynfekcji rąk. Tu wkładu własnego nie ma, jest to w 100% sfinansowane. Zakupy do końca roku 

mamy zrealizować, już zapytanie ofertowe zostało złożone i myślę, że to wykonamy. Gmina 

otrzyma dofinansowanie w kwocie 123 900 zł, z Programu Cyfrowa Gmina, jest to na wyposażenie 

Urzędu Gminy w sprzęt komputerowy oraz na zabezpieczenie oprogramowania zapewniającego 

cyberbezpieczeństwo. Gmina otrzymała dofinansowanie 7 124 436 zł na rozbudowę sieci wodocią-

gowej. Jest to w ramach programu inwestycji strategicznych Polski Ład. Tutaj chcemy kończyć 

wodociągowanie naszej Gminy dokończyć wodociągowanie Przegalin Dużych, Przegalin Małych, 

Brzezin, Żelizny i częściowo Kolembród. W Kolembrodach mam na myśli, tę część przy drodze 

powiatowej. Tutaj mamy zamiar wykonać około 28 km sieci i 360 przyłączy. Już zostało zlecone 

wykonanie programu funkcjonalno użytkowego, na podstawie którego ogłosimy postępowanie 

przetargowe. Może jeszcze uda się w tym roku ogłosić postępowanie tak, żeby z wiosną już wyło-

niony wykonawca mógł przystąpić do realizacji zadania. To zadanie jest w trybie: zaprojektuj i 

wybuduj, więc wykonawca będzie musiał wykonać projekt i no i oczywiście potem zbudować sieć 

i przyłącza. Jeżeli pieniędzy wystarczy, bo otrzymaliśmy jeszcze przeszło 1 000 000 zł ze zwięk-

szonej subwencji na zadania wodociągowe, to wtedy dołączymy koleją część Kolembród, tak, żeby, 

jak najwięcej tej sieci wodociągowej można było wykonać. Zobaczymy, w jakiej cenie pójdzie 

przetarg, bo wartość tego zadnia to jest 7 500 000 zł. Zobaczymy więc, bo te koszty cen i usług 

rosną, czy wystarczy na to, co mamy założone, czy trzeba będzie dołożyć ze zwiększonej subwen-

cji. Myślę też o tym, żeby jak najwięcej Gminy było zwodociągowanej. Tutaj jest poziom dofinan-

sowania 95% tak, że to bardzo korzystne dofinansowanie. Jeszcze dostaliśmy taką zwiększoną sub-

wencję 1 400 000 zł na działania związane z gospodarką ściekową. Tutaj też myślę, że to będzie 

jako nasz wkład własny do remontu oczyszczalni, na którą już ogłaszamy kolejny szósty przetarg. 

Trudno jest wyłonić wykonawcę. To byłby nasz wkład własny i wkład własny do przydomowych 

oczyszczalni. Gdyby zostały pieniądze to dalej albo remontować tą naszą gminną oczyszczalnię, 

albo dobudować kolejne oczyszczalnie przydomowe, żeby było jak najwięcej ścieków oczyszcza-

nych w miejscu ich wytworzenia. Otrzymaliśmy, z tych dobrych informacji, jeszcze 500 000 zł 
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takiej nagrody za działania spowodowane przeciwko pandemii. Jeszcze dokładnie nie wiem, na co 

te pieniądze będą przeznaczone, na pewno zastanowimy się tutaj razem z Państwem Radnymi, na 

co te pieniądze i będą mogły być przeznaczane. Ogólnie są na usuwanie skutków społeczno gospo-

darczych pandemii Covid. Tak, że te pieniążki na pewno dobrze wykorzystamy. Odebraliśmy już 

roboty remontowe przy budynku Organistówki. Roboty budowlane opiewały na kwotę 817 000 zł. 

Tak jak mówiłem, jest ogłoszony kolejny przetarg, już szósty na remont oczyszczalni i budowę 

przydomowych oczyszczalni. Na budowę przydomowych oczyszczalni już była firma zaintereso-

wana nawet dwukrotnie, ale oferta niestety zawierała braki na tyle istotne, że trzeba było, to postę-

powanie unieważnić i ogłosić kolejne. Odbyło się otwarcie ofert na remont Gminnego Centrum 

Kultury, to w ramach tego projektu razem z Organistówką. Tutaj mamy złożone 2 oferty: tańsza 

oferta na 143 000 zł, droższa na 189 000zł a mamy pieniędzy przeznaczone 168 000zł, więc jeżeli 

ta oferta, pod kontem formalnym, będzie korzystna, to tę ofertę wybierzemy. Tam jest budowa in-

stalacji fotowoltaicznej, wymiana oświetlenia, malowanie tego obiektu, ewentualnie naprawa po 

wymianie instalacji elektrycznej. Brałem udział w posiedzeniu związku komunalnego gmin daw-

nego powiatu radzyńskiego, teraz jest to Związek Północno-Zachodniej Lubelszczyzny tam była 

dyskutowana kwestia zmiany statutu. Ta zmiana dotyczy kwestii typowo technicznych, chcemy 

wprowadzić, żeby zgromadzenie mogło podejmować stanowiska, bo tak nie było. Projekt tej 

uchwały będzie przekazany albo już jest przekazany Pani Przewodniczącej, bo Rada Gminy ma 30 

dni na podjęcie ewentualnego sprzeciwu, jeżeli nie podejmie tego sprzeciwu, to jest ta milcząca 

zgoda Radnych. Myśmy jako związkowcy, udziałowcy tego związku podjęli tę uchwałę jednogło-

śnie. Prowadziłem bieżące sprawy, przyjmowałem interesantów. Dziękuję bardzo. 

 

Ad. 2.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję. Może tak krótko. Podpisywa-

łam uchwały, pełniłam dyżury, podpisałam również zaproszenia, uczestniczyłam w posiedzeniu ko-

misji połączonych. Dziękuję. 

 

 

Ad. 3 Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado na komisji myśmy to troszeczkę analizowali, 

tutaj z większością Radnych. Za poprzedni rok szkolny, czyli rok szkolny 2020/2021. Te jednostki, 

które Państwo macie, wszystkie prowadziliśmy. Czyli była prowadzona, wymienię w takiej kolej-

ności jak tutaj mamy, Szkoła Podstawowa w Walinnie tutaj to prowadzi osoba fizyczna, Szkoła 

Podstawowa w Komarówce Podlaskiej, Liceum Ogólnokształcące i Przedszkole Samorządowe w 

Komarówce Podlaskiej. Tutaj należy zwrócić uwagę na tę spadającą liczbę uczniów, że tak powiem, 

bo ta liczba uczniów nam maleje no i rosnące koszty co do tego to nie ma jakby dwóch zadań, bo 

za tamten rok zgodnie z tymi wyliczeniami, ponad subwencje, dołożyliśmy kwotę 3 337 000 zło-

tych. To nie jest mało w przypadku naszego budżetu. Egzaminy, też jest tabelka odnośnie egzami-

nów ósmej klasy i egzaminu maturalnego w 2021 roku. 100% zdało maturę ostatecznie więc godne 

pochwały i dla uczniów i dla rodziców i nauczycieli tego naszego Liceum. Natomiast liczba 

uczniów napawa pewnymi obawami. Nie przybywa uczniów ani w tym roku, o którym mówimy 

2020/2021 i również tym obecnym 2021/2022. Jest na tym samym poziomie, więc tak to wygląda. 

Zadania są realizowane. W poprzednim roku dużo było zajęć w trybie nauki zdalnej. Myśmy tutaj 

mieli spotkanie z dyrektorami szkół, żeby jakoś jak najbardziej usprawnić. Była komisja oświatowa 

z Panią Przewodniczącą Rady, bo były różnego rodzaju zgłoszenia do nas, że coś tam szwankuje, 

coś nie działa. Staraliśmy się, że tak powiem, interweniować na bieżąco, bo ta nauka zdalna jest 

obciążona różnego rodzaju mankamentami, ale żeby jednak z tej nauki coś można było wynieść. 

Skutki tej nauki zdalnej myślę, że wszędzie są widoczne. Nie tylko w naszych szkołach, ale w 

innych szkołach też jednak ten poziom troszeczkę się obniżył i teraz więcej pracy to wymaga od 

uczniów i od rodzica i od nauczyciela. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

głosowanie Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 
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14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że informacja o realizacji 

zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu analiza oświad-

czeń majątkowych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska przedstawiła analizę oświadczeń majątkowych. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i informacja Wójta Gminy stanowią załączniki do pro-

tokołu. 

 

Przerwa w obradach Sesji Rady Gminy: 956- 1034. 

 

Ad. 5.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego 

na 2022 rok. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, teraz przystępujemy do 

tego punktu podjęcie uchwał w sprawie uchwalenia podatków lokalnych, czyli podatku rolnego o 

podatku od nieruchomości, od środków transportu i podatku leśnego. Powiem, tak ogólnie, o tych 

czterech podatkach. Przyjęliśmy taka ogólną zasadę, w projekcie tych uchwał, że proponujemy 

wzrost tych podatków o 5%.  To wynikało, jeszcze wtedy, z kwoty inflacji, jaka była jak była skła-

dana propozycja tych uchwał. Ta inflacja jest teraz nawet troszkę większa niż 5%, co daje nam w 

przypadku ceny żyta, bo jest najważniejsza sprawa, obniżamy z 61,48 zł do 42,00 zł.  Przedtem 

było 40,00 zł. Czyli podatek łączny z hektara na rok 2022 u nas będzie wynosił 105,00 zł z hektara 

przeliczeniowego. Taka jest propozycja. Uwarunkowane jest to tym, że chcemy też troszeczkę zni-

welować różnice między dochodami bieżącymi a tymi wydatkami bieżącymi, gdzie te wydatki bie-

żące nam stale rosną poprzez wyższe koszty, które, myślę, każdy zauważa, tak i tu w samorządzie 

jest to widoczne. Chcemy chociaż trochę to zniwelować. Te 5% to tak mówiąc bardzo ogólnie,  na 

tych wszystkich podatkach, to będzie kwota około 50 000,00 zł, więcej do budżetu niż w roku 2021. 

I tak to jest przedstawione. Podatek rolny to jest prosta sprawa. Podatek od nieruchomości to macie 

Państwo opisane, środki transportu tak samo są opisane konkretnie. Natomiast podatek leśny, zo-

stawiamy stawkę ustawową. Tutaj zawsze była taka u nas tendencja, żeby obowiązywała, ta stawka 

ustawowa i taka propozycja została przedstawiona pod obrady. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 
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Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyj-

mowanej do obliczenia podatku rolnego na 2022 rok. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia po-

datku rolnego na 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2022 rok została przyjęta jednogłośnie. 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 5.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy 

Komarówka Podlaska na rok 2022. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Komarówka Podlaska na rok 2022. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązu-

jących na terenie gminy Komarówka Podlaska na rok 2022. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 
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7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie okre-

ślenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Komarówka 

Podlaska na rok 2022 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych obowiązują-

cych na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek 

podatku od środków transportowych obowiązujących na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków trans-

portowych obowiązujących na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie okre-

ślenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych obowiązujących na terenie 

Gminy Komarówka Podlaska została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarzą-

dowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, zgodnie z art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, jednostka samorządu teryto-

rialnego uchwala po konsultacjach z organizacjami pozarządowymi roczny program współpracy z 

organizacjami pozarządowymi. Jest on uchwalony w terminie do 30 listopada roku poprzedzają-

cego obowiązywania programu. W programie założonych jest dokładnie 11 punktów. Nasz program 
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też przewiduje te 11 punktów wynikające z art. 5 ust. 4 ustawy o współpracy organizacjami poza-

rządowymi. Dokładnie są to takie punkty jak: cel ogólny i cele szczegółowe, zasady współpracy, 

zakres przedmiotowy, formy współpracy, priorytetowe zadania publiczne, okres realizacji pro-

gramu, sposób realizacji programu, wysokość środków planowanych na realizację programu, spo-

sób oceny realizacji programu, informacje o sposobie tworzenia programu oraz przebiegu konsul-

tacji, tryb powoływania i zasady działania komisji konkursowej do opiniowania ofert w otwartych 

konkursach ofert. W ramach tych punktów, tak pokrótce powiem, że wysokość środków planowa-

nych na realizacje programów na 2022 rok to jest kwota 14 000 zł, a jako priorytetowe zadania 

publiczne określono zadnie ochrony i promocji zdrowia, w tym prowadzenie pozaszkolnych pro-

gramów profilaktycznych skierowanych do dzieci i młodzieży z terenu Gminy Komarówka Podla-

ska oraz organizację imprez i festynów promujących zdrowy styl życia. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy 

Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działal-

ność pożytku publicznego na rok 2022. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z or-

ganizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicz-

nego na rok 2022. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 
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3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przy-

jęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 została przyjęta jednogło-

śnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przerwa w obradach Sesji Rady Gminy: 1054- 1103. 

 

Ad. 5.5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie przejęcia od Powiatu Radzyńskiego zadania zimowego utrzymania dróg powiatowych 

na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, my już te drogi bodajże 

trzeci albo czwarty rok bierzemy w zimowe utrzymanie, tylko teraz jest podejmowana uchwała. 

Przedtem wystarczało samo porozumienie między Zarządem Powiatu z Panem Starostą na czele a 

Wójtem Gminy a teraz jest konieczność podjęcia uchwały. Myślę, że poprzednia zima potwierdziła, 

że jesteśmy w stanie te drogi utrzymać w stanie dobrej przejezdności. To są kategorie utrzymania, 

tak jak tutaj zapisane, piąta kategoria, czyli jezdnia odśnieżona w miejscach zasp, przynajmniej 

jeden pas ruchu z wykonaniem mijanek. U nas takiej sytuacji nie było, poprzedniej zimy jezdnie 

zawsze były przejezdne. Do tej pory posiłkujemy się prywatnymi przedsiębiorcami, w tym wy-

padku, ale skutecznie odśnieżamy. Powiat płaci taką stawkę jakby za czuwanie co miesiąc dla nas. 

Wiadomo, tamtej zimy, nie wiem, czy Pani Księgowa robiła takie konkretne podsumowanie, ale 

było gdzieś blisko tego, co wydaliśmy na to odśnieżanie, a to, co otrzymaliśmy, ale poprzednie zimy 

były takie, że nie było praktycznie śniegu, a ta stawka była do nas co miesiąc płacona. Więc myślę, 

że trzeba podjąć, jesteśmy w stanie to dobrze zrobić. Chodzi o 31 km. dróg powiatowych, i tak de 

facto te drogi odśnieżamy, bo żeby dojechać do dróg gminnych, musimy się tymi drogami, że tak 

powiem poruszać, więc no głupio jechać do drogi gminnej z podniesionym pługiem, bo to też na to 

ludzie patrzą i stąd taki był pomysł tutaj, żeby to przejąć i tak myślę, że trzeba zrobić. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? Proszę Panie 

Radny. 

Radny Pan Andrzej Bylicki – To są jakieś, znaczy, no kilka lat przerabialiśmy, czy są jakieś 

stawki, które Powiat w tej chwili oferuje, czy dopiero na wiosnę się kształtuje? 

 

Wójt Gminy – Powiat już teraz oferuje stawkę, to jest bodajże 2 300 złotych miesięcznie, było 2 

046 złotych miesięcznie za 5 miesięcy, natomiast teraz jest więcej. Powiat płaci ryczałt za miesiące: 

listopad, grudzień, styczeń, luty, marzec. W tym okresie co miesiąc nam płacą niezależnie czy od-

śnieżamy, czy nie odśnieżamy. I tak jak mówię, dwie poprzednie zimy praktycznie bez odśnieżania, 

to te pieniądze zostały w budżecie, poprzedniej zimy było sporo tego odśnieżania, to myślę, że na 

pewno pochłonęły. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Loteria no ale to jest w obowiązku też naszym, bo gdyby gminne 

drogi były odśnieżone, a powiatowe nie to nie byłoby sensu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Radzyńskiego za-

dania zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Czy to jest umowa z Powiatem? 

 

Wójt Gminy – Tak, do tej uchwały jest umowa – porozumienie między Powiatem a Gminą. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – A jak teraz jest relacja z drogami wojewódzkimi? Bo, żeby powiat i 

gmina zadziałała, to województwo jak nie zadziała, to daremna nasza praca. Jak to jest tu rozwiązane? Czy 

w umowie jest to związane z drogą wojewódzką. 

 

Wójt Gminy – Tak, ale drogi wojewódzkiej nie odśnieżamy. Nie jest to powiązane. W umowie nic 

na ten temat nie ma. Przejmujemy tylko wymienione odcinki dróg, które są na terenie, ale też nie 

wszystkie powiatowe, tylko te, które są wymienione w tym porozumieniu. Załącznik graficzny jest 

do tego i te my mamy odśnieżać. 

 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Radzyńskiego zadania zimowego utrzymania 

dróg powiatowych na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
1 7.14 % nieoddanych gło-

sów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie prze-

jęcia od Powiatu Radzyńskiego zadania zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy 

Komarówka Podlaska została przyjęta większością głosów przy jednym wstrzymującym się. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.6 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośred-

nictwem Wojewody Lubelskiego o zniesienie urzędowej nazwy części wsi Przegaliny Małe: 

Uprawy. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. W urzędowym wykazie nazw miejsco-

wości części oraz w taryfie prowadzony przez Główny Urząd Statystyczny figuruje miejscowość a 

dokładniej część Przegaliny Małe: Uprawy. Dnia 29 czerwca tego roku Główny Geodeta Kraju 

zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o analizę i weryfikację posiadanych materiałów źródłowych 
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oraz wskazanie lokalizacji przestrzennej urzędowej nazwy części wsi Przegaliny Małe: Uprawy. Po 

wnikliwej analizie stwierdzono, że ta miejscowość nie posiada lokalizacji i z uwagi na brak możli-

wości zlokalizowania na obszarze Gminy Komarówka Podlaska części wsi Przegaliny Małe: 

Uprawy oraz dokonania uporządkowania nazewnictwa należy wystąpić z wnioskiem do Ministra 

Spraw Wewnętrznych i Administracji o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Uprawy, aby 

dokonać takich czynności, zgodnie z art. 8 ustawy o urzędowych nazwach miejscowości obiektów 

fizjograficznych, Rada Gminy podejmuje uchwałę w sprawie wystąpienie o ustalenie i zniesienie 

urzędowej nazwy miejscowości wraz z uzasadnieniem i ten projekt został przedstawiony pod obrady 

Rady Gminy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra 

Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Lubelskiego o zniesienie urzę-

dowej nazwy części wsi Przegaliny Małe: Uprawy. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Ad-

ministracji za pośrednictwem Wojewody Lubelskiego o zniesienie urzędowej nazwy części wsi 

Przegaliny Małe: Uprawy. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 
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5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie wy-

stąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Woje-

wody Lubelskiego o zniesienie urzędowej nazwy części wsi Przegaliny Małe: Uprawy została przy-

jęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.7 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Komarówka Podlaska. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. W 2021 roku zmianie uległa ustawa o 

dodatkach mieszkaniowych, której rozporządzenie wykonawcze określało wzór deklaracji o docho-

dach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających dzień złożenia wniosku. Art. 9 

zmienianej ustawy został uchylony, a jednocześnie utraciło moc rozporządzenie wykonawcze okre-

ślające wzór wniosku o dodatek mieszkaniowy oraz wzór deklaracji o dochodach. ten wzór dekla-

racji jest nieodzownym elementem wniosku o najem lokalu mieszkaniowym w zasobie Gminy co 

ma jednocześnie wpływ na uchwałę Rady Gminy która została podjęta 26 listopada 2020r w sprawie 

uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Ko-

marówka Podlaska a konkretnie w § 7 ust. 3 rozdz. 6 załącznika do uchwały odnośnie do dokumen-

tów, w których wnioskodawca ma złożyć jako załączniki do wniosku o najem lokalu mieszkanio-

wego i składa tutaj w tym przypadku oświadczenie majątkowe oraz deklaracje o dochodach a ten 

wzór deklaracji został uchylony zmiana ustawy o dodatkach mieszkaniowych natomiast 31 marca 

2021 r. Rada Gminy określiła we wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzór dekla-

racji o dochodach, bo taki obowiązek został nałożony zmianą ustawy o dodatkach mieszkaniowych, 

stąd my musimy tę zmianę wprowadzić w uchwale i zamieniamy. Nie odnosimy się do rozporzą-

dzenia wykonawczego, natomiast odnosimy się do wzoru deklaracji określonego uchwałą Rady 

Gminy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Komarówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 
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14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Komarówka Podlaska została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.8 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przyznawania i zwrotu za-

siłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej Pani Agnieszka 

Zieniuk – Zgodnie z ustawą z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej przyznawanie i wy-

płacanie pomocy na ekonomiczne usamodzielnienie w formie zasiłków, pożyczek oraz pomocy w 

naturze należy do zadań własnych gminy, art. 17 ust. 2 pkt 2. Rada gminy zobowiązana jest w drodze 

uchwały określić wysokość oraz szczegółowe warunki i tryb przyznawania i zwrotu zasiłku celo-

wego na ekonomiczne usamodzielnienie. Uchwała określa maksymalną wysokość zasiłku celowego 

na ekonomiczne usamodzielnienie, tj. 5-krotność kryterium dochodowego dla osoby samotnie go-

spodarującej, czyli 701 x 5 = 3505 zł. W uchwale wskazano warunki konieczne do spełnienia, aby 

mieć możliwość skorzystania z tej formy pomocy, (między innymi, wnioskodawca powinien posia-

dać status osoby bezrobotnej, przedstawić szczegółowy plan usamodzielnienia wraz z planem fi-

nansowym oraz udokumentować sposób wykorzystania zasiłku). Uchwała określa również, w ja-

kich przypadkach zasiłek podlega zwrotowi (np. w przypadku niewykorzystania pomocy zgodnie 

z przeznaczeniem lub w przypadku przekroczenia kryterium dochodowego. Przedstawiono również 

procent wysokość zwrotu zasiłku celowego w przypadku przyznania pomocy osobom, u których 

dochód przekracza kryterium dochodowe, a także terminy zwrotu tj. 12 miesięcy od dnia przyznania 

pomocy. Szczegółowe warunki przyznania/ zwrotu części lub całości zasiłku celowego na ekono-

miczne usamodzielnienie określane będą w decyzjach administracyjnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczegóło-

wych warunków i trybu przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przy-

znawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała sprawie określe-

nia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na 

ekonomiczne usamodzielnienie została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.9 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i 

mieszkaniach chronionych, w schroniskach dla osób bezdomnych oraz w schroniskach dla osób bez-

domnych z usługami opiekuńczymi. 
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Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej Pani Agnieszka 

Zieniuk – Zgodnie z ustawą z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej do zadań własnych 

gminy o charakterze obowiązkowym należy udzielanie schronienia, zapewnienie posiłku oraz nie-

zbędnego ubrania osobom tego pozbawionym (art. 17 ust. 1 pkt 3). Dotyczy to osób znajdujących 

się w trudnej sytuacji, szczególnie mieszkaniowej. Osoby wymagające wsparcia  mogą być skiero-

wane do mieszkania chronionego lub w przypadku osób bezdomnych do schroniska. Gmina powinna 

być przygotowana na konieczność umieszczenia osób wymagających wsparcia w tym zakresie w 

odpowiednim ośrodku poprzez wprowadzenie uchwały ustalającej szczegółowe zasady ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych, w schroniskach dla osób 

bezdomnych oraz w schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi (art. 97). 

W projekcie uchwały przedstawiono propozycję procentowej wysokości opłaty za pobyt w ośrod-

kach wsparcia i mieszkaniach chronionych, a także w schroniskach dla osób bezdomnych oraz w 

schroniskach z usługami opiekuńczymi zarówno dla osób samotnych, jak i osób w rodzinie.  

Uchwała określa zasady ponoszenia i naliczania opłat (jest to procentowa wysokość opłaty za pobyt 

w ośrodkach). Ponadto, określa, w jakich przypadkach możliwe jest zwolnienie z odpłatności (np. 

szczególnie trudna sytuacja zdrowotna, wiążąca się z wysokimi kosztami leczenia, zdarzenie losowe 

uniemożliwiające ponoszenie odpłatności). Szczegółowa wysokość odpłatności, bądź zwolnienia z 

odpłatności określana będzie w decyzjach administracyjnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały  w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponosze-

nia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych, w schroniskach dla 

osób bezdomnych oraz w schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych, w schroniskach dla osób bezdomnych oraz 

w schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 



28 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie usta-

lenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych, w schroniskach dla osób bezdomnych, w schroniskach dla osób bezdomnych z usłu-

gami opiekuńczymi została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.10 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej będących w za-

kresie zadań własnych. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej Pani Agnieszka 

Zieniuk – Przedstawiony projekt uchwały w sprawie zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej będących w zakresie zadań własnych. Ustawa z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy spo-

łecznej przewiduje przyznawanie pomocy rzeczowej, posiłków, zasiłków celowych lub okresowych 

osobom lub rodzinom o dochodach przekraczających kryterium dochodowe określone w art. 8 ust. 

1, pod warunkiem zwrotu części lub całości kwoty zasiłku lub wydatków na pomoc rzeczową. Rada 

gminy w drodze uchwały określa zasady zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, 

będących w zakresie zadań własnych (art. 96). W projekcie uchwały przedstawiono propozycję wy-

sokości zwrotów wydatków określoną w % dla osoby samotnie gospodarującej oraz dla osoby w 

rodzinie. Kwota zwrotu, w zależności od sytuacji rodziny, może być dokonana jednorazowo lub w 

ratach, jednak w okresie nie dłuższym niż 12 miesięcy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za 

świadczenia z pomocy społecznej będących w zakresie zadań własnych. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy spo-

łecznej będących w zakresie zadań własnych. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 
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12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie okre-

ślenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej będących w zakresie zadań wła-

snych została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.11 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Komarówka Podlaska 

oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania przez podmioty 

funkcjonujące na terenie gminy Komarówka Podlaska prowadzone przez osoby fizyczne lub prawne 

inne niż gmina Komarówka Podlaska. 

 

Skarbnik Gminy – Szanowni Państwo, konieczność podjęcia takiej uchwały wynikła z powodu 

tego, że po kontroli Regionalnej okazało się, że na terenie naszej Gminy funkcjonuje szkoła niepu-

bliczna prowadzona przez osobę fizyczną, a mieliśmy uchwałę podjętą tylko na szkoły publiczne 

udzielania dotacji. Tutaj, w sumie zasady udzielania dotacji się nie zmieniają, z tym że będą stoso-

wane inne artykuły do szkoły niepublicznej. Tu będzie dotacja przekazywana na ucznia. To jest z 

subwencji wyliczanej na ucznia, jaką otrzymuje Gmina. Natomiast na oddział przedszkolny to są 

wydatki bieżące wyliczone z planu wydatków oddziały przedszkolnego i szkoły podstawowej w 

Komarówce, z tym że jest to kwota 75% tej wartości wyliczonej z tych wydatków bieżących. Do tej 

uchwały zostały załączone załączniki. Jest to załącznik nr 1 wniosek o udzielenie dotacji. Taki wnio-

sek osoba prowadząca szkołę składa do 30 września, przed uchwaleniem budżetu na kolejny rok. 

Następnie jest wniosek załącznik nr 2, czyli informacja miesięczna o aktualnej liczbie uczniów na 1 

dzień miesiąca, taki wniosek składany jest do 10 każdego miesiąca i rozliczenie pobrania i korzysta-

nia dotacji. W tych wnioskach jest dopisane jeszcze, że dotyczy toteż szkoły niepublicznej szkoły 

podstawowej. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji z budżetu Gminy Komarówka Podlaska oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania przez podmioty funkcjonujące na terenie gminy Komarówka Podlaska 

prowadzone przez osoby fizyczne lub prawne inne, niż gmina Komarówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 

Komarówka Podlaska oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wyko-

rzystania przez podmioty funkcjonujące na terenie gminy Komarówka Podlaska prowadzone 

przez osoby fizyczne lub prawne inne, niż gmina Komarówka Podlaska. 
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jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała  w sprawie usta-

lenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Komarówka Podlaska oraz trybu prze-

prowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania przez podmioty funkcjonujące na 

terenie gminy Komarówka Podlaska prowadzone przez osoby fizyczne lub prawne inne, niż gmina 

Komarówka Podlaska została przyjęta jednogłośnie. 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.12 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej, których szczegółowy 

wykaz znajduje się w załączonym do uchwały objaśnieniu. 

Objaśnienie do wieloletniej prognozy finansowej stanowi załącznik do protokołu. 

 

Skarbnik Gminy – Szanowni Państwo wieloletnia prognoza finansowa na 2021 rok zmieniła się w 

sposób następujący: ogółem zmniejszono dochody o kwotę 655 225,00 zł. Wprowadzono dochody 

i zmniejszono też dochody czyli ogólnie zmniejszyły. Wprowadzono dochody bieżące w kwocie 454 

151,00 zł. składa się na to subwencja uzupełniająca dla Gmin to jest 309 541,00 zł. jest to subwencja 

wynikająca z utraconych dochodów z PIT i CIT jest to subwencja uzupełniająca właśnie z powodu 

tych utraconych dochodów, subwencja na zajęcia wspomagające 11 970,00 zł. zajęcia odbywają się 

w szkołach w liceum i w szkole podstawowej z powodów tego, że była praca zdalna we wcześniej-

szym roku i po prostu są zaległości wśród uczniów i dlatego jest taka potrzeba. Dochody Covid na 

szczepienia 6 000,00 złotych, są to dochody za sierpień i za wrzesień, dochody za zezwolenia alko-

holowe ponad planowe i podatek od tak zwanych małpek jest to w kwocie 15 340,00 zł, dotacje z 

PEFRON-u, o których Pan Wójt już wcześniej wspominał 100 000,00 zł. Inne dochody 11 300,00 

zł, oraz 70,00 zł. dotacja na kartę dużej rodziny i to są zadania zlecone. I dochody majątkowe w 

kwocie 3000,00 zł są to  dochody ze sprzedaży trylinki, natomiast zmniejszamy dochody w kwocie 

808 146,00 zł są to dochody na dofinansowanie projektu "Montaż ogniw fotowoltaicznych" było to 

przedsięwzięciach wykazane jako zadanie drugie ale ono nie będzie realizowane, ponieważ nie uzy-

skaliśmy dofinansowania ono było wstawione bo mieliśmy nadzieję że będą jakieś projekty na które 

będziemy mogli składać wnioski,  ale takowych wniosków nie było w tym roku.  I zmniejszamy 

dochody dziedzictwa kulturowego 304 331 zł, ponieważ część zadnia została przyniesiona na rok 

2022 i te dochody będą w roku 2022. Wprowadzono dochody wynikające z zarządzeń Wójta Gmin, 

które między jedną a drugą sesją musiały być wprowadzone. Są to dotacje z Urzędu Wojewódzkiego 

i tak zarządzenie nr 90 wprowadzono dochody na kartę dużej rodziny, dodatek energetyczny, dodatek 

dla pracownika socjalnego to jest 5 808 zł. Zarządzeniem nr 93 wprowadzono dochody na akcyzę, 

spis powszechny, na wyprawkę szkolną, na aktywną tablicę 330 463 zł. Zarządzeniem nr 99 wpro-

wadzono dochody na dodatki dla pracowników GOPS, program rozwoju czytelnictwa w liceum i 

zadania z ewidencji ludności jest to w kwocie 41 811 zł. W przedsięwzięciach, natomiast, zwięk-

szono planowane środki na budowę drogi Wojska Polskiego, jest o 15 000 zł, żeby po prostu dopra-

cować tę ulicę, tak jak powinna wyglądać. Przesunięto to, już tak jak mówiłam wcześniej, w przed-

sięwzięciach realizację zadania efektywne wykorzystanie dziedzictwa kulturowego, tutaj tylko prze-

nosimy tylko remont Gminnego Centrum i zakup wyposażenia na rok 2022 r, został do tego podpi-

sany stosowny aneks. Zakończenie tej inwestycji przewidywane jest w lutym 2022 roku. Przesunięto 

w czasie realizację projektu „Budowa sieci wodociągowej Przegaliny Duże i Brzeziny” do roku aż 

2023, bo to się wiązało też z tymi przetargami, że nie możemy wyłonić wykonawcy na wodociąg 

już mamy, ale jeszcze na te inne inwestycje nie memy, które są realizowane razem w tym projekcie. 

Zdjęto z przedsięwzięć, to już jak mówiłam, tam zdjęto dochody więc i zdjęto przedsięwzięcia i po 

drugie montaż odnawialnych źródeł energii, ponieważ nie uzyskała dofinansowania i w sumie 

zmiany to są takie i załącznik zastosowano do zmian uchwały budżetowej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-

wej. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych gło-

sów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej PRZECIW 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 
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15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta większością głosów przy jednym przeciw. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.13 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok, których szczegółowy 

wykaz znajduje się w załączonym do uchwały uzasadnieniu. 

 

Skarbnik Gminy – Szanowni Państwo, w uchwale budżetowej dokonujemy następujących zmian: 

Zmniejszamy dochody i wydatki o kwotę 655 225 zł. W dziale 700 - dochody własne majątkowe, 

czyli gospodarka mieszkaniowa, wprowadzamy środki ze sprzedaży majątku 3000 zł, sprzedaż try-

linki. Dochody własne, w dziale 700 - gospodarka mieszkaniowa wprowadzamy 3000 zł. opłaty za 

ogrzewanie w domu nauczyciela. W dziale 750 - administracja publiczna wprowadzamy 100 000 

zł z PEFRON-u, tak mają państwo w materiałach, ale to będzie dział 853, ponieważ doczytałam i 

musi być to zmienione, kwota się nie zmienia, tylko będzie w innym dziale, jest to dotacja z PE-

FRON-u z programu pomoc osobą niepełnosprawnym, poszkodowanym w wyniku żywiołu, sytu-

acji kryzysowych wywołanych chorobami zakaźnymi. Następnie wprowadzamy wpływy z opłat za 

zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych ponadplanowe 8 784 zł jest to w dziale 756. Na-

stępnie wpływy z części opłat za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurto-

wym czyli tak zwanych podatek od  małpek jest to kwota 6 556,25 zł. W dziale różne rozliczenia 

w rozdziale 758 01 subwencji na zajęcia wspomagające dla nauczycieli 11 970 zł i w rozdziale 758 

02 to są różne rozliczenia jest to uzupełnienie subwencji dla JST w związku z utratą dochodu z PIT 

i CIT 309 541 zł. W dziale 801 oświata i wychowania, w szkole podstawowej dochody z wynajmu 

sali 300 zł i dochody w przedszkolu w rozdziale 80104 -5000 zł z opłaty dodatkowej w przedszkolu. 

W dziale 851 - ochrona zdrowia rozdział 85195 - środki na funkcjonowanie infolinii i działalność 

promocyjną szczepień Covid-19 - 6000 zł. I 3000 zł. W dziale pomoc społeczna zwrot za pobyt 

pomocy społecznej. Natomiast zadania własne majątkowe, dochody zmniejszamy, to jak wcześniej 

mówiłam, z tym że środki unijne z tego zadania montaż odnawialnych źródeł energii w kwocie 607 

838 zł i wpłaty mieszkańców 200 308 zł. W dziale kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

zmniejszamy dochody z Unii Europejskiej 304 331 zł i przesuwamy je na rok 2022, znajdą się one 

w projekcie budżetu na 2022 r. Wprowadzamy środki z karty dużej rodziny decyzja Wojewody 

Lubelskiego 70 zł. Natomiast po stronie wydatków, wprowadzamy na wydatki majątkowe 60 000 

zł na wykonanie dokumentacji do wodociągów, które będą realizowane w przyszłych latach, To 

będą głównie, te wodociągi, na które uzyskaliśmy dofinansowanie te 7 milionów z Polskiego Ładu. 

Następnie zwiększamy środki 15 000 zł na ulicę Wojska Polskiego i zmniejszamy po stronie wy-

datków 607 838 zł środki z Unii Europejskiej oraz paragraf 6059, czyli środki własne na realizację 

tego zadnia, czyli te 200 000 zł, które były wpłatami mieszkańców. Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego zmniejszamy środki z Unii 304 331 zł i środki własne 91 314 zł i to przenosimy na rok 

2022, czyli ten kolejny etap Gminne Centrum Kultury wyposażenie i remont budynku. I wydatki 

bieżące zadania na mocy porozumień. Zwiększamy środki w liceum na wynagrodzenia 58 750 zł, 

3 570 zł z subwencji na zajęcia wspomagające i 55 180 zł na składki ZUS za grudzień, będą to 

środki z tej subwencji uzupełniającej. Następnie w dziale 700 wprowadzamy 19 000 zł na zakup 

pelletu do budynków komunalnych i zakup usług. Następnie w administracji publicznej w rozdziale 

urzędu gmin wprowadzamy 156 255 zł z subwencji uzupełniającej na wynagrodzenia, składki ZUS, 

PPK, zakup materiałów głównie opału i zakup usług. W rozdziale, gdzie znajduje się promocja, 6 

000 zł na wirtualny spacer po kościołach gminy Komarówka Podlaska to jest porozumienie, będzie 
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zawarte z powiatem Radzyńskim. Chodzi tu o Kolembrody i Przegaliny, to są środki z subwencji w 

części tylko 1606 zł, tutaj z tej subwencji uzupełniającej a resztę środków to z przeniesień. Tutaj 

mam też te środki z PEFRON-u 100 000 zł, ale one się znajdą w dziale 853, tak jak mówiłam już 

przy dochodach. W dziale 754 bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa zwiększamy 

1000 zł na zakup opału. Zmniejszamy w dziale 757 środki na spłatę odsetek od kredytów. W dziale 

801 zwiększamy środki 130 000 zł, to są środki na oświatę. I tak w szkole podstawowej zwiększamy 

40 900 zł na wynagrodzenia i zakup opału, w oddziale przedszkolnym zmniejszamy 2 900 zł, w 

przedszkolu samorządowym zwiększamy 70 500 zł na wynagrodzenia, do przedszkola, wypłata 

wynagrodzeń i przekazanie składek za grudzień do ZUS, i to są środki z subwencji uzupełniającej. 

Na dowożenie uczniów, wynagrodzenia i zakup paliwa środki z subwencji uzupełniające 26 000 zł. 

W ochronie zdrowia na przeciwdziałanie alkoholizmowi w rozdziale 85154 - 15 340 zł, na realiza-

cję zadań profilaktycznych, czyli na opinie lekarzy biegłych, prowadzenie grupy podstawowej te-

rapii uzależnień od alkoholu, pomoc rzeczową do oddziałów odwykowych w Suchowloli i Radzy-

niu, opracowanie diagnozy i wsparcie merytoryczne w zakresie gminnego programu oraz na dzia-

łanie infolinii szczepionkowej w miesiącach sierpień i wrzesień 6 000 zł, na wynagrodzenia dla 

pracowników. W dziale 852 zmniejszamy 12 600 zł z domów pomocy, z usług opiekuńczych i z 

dożywania, ale środki te wprowadzamy, to dotyczy GOPS-u, czyli GOPS się zamyka. Wprowa-

dzamy na asystenta rodziny, w dziale 855. W świetlicach, przy szkole podstawowej, zmniejszamy 

20 000 zł, przesuwamy te środki na wynagrodzenia do szkoły podstawowej. W dziale kultura i 

ochrona dziedzictwa narodowego zmniejszamy 3000 zł z zakupu usług remontowych. W dziale 

kultura fizyczna 3000 zł zmniejszamy z animatorów sportu z wynagrodzeń. Wprowadzamy zadania 

zlecone 70 zł na kartę dużej rodziny. I to są wszystkie zmiany. 

 

Radny Pan Sławomir Ilczuk – Mam uwagę techniczną. Chodzi o dział 921- kultura. Pani Skarbnik 

powiedziała, że w 2022 będzie realizacja a w dokumentach mamy 2023 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Tak, ja na komisji o tym mówiłam, że się pomyliłam, a teraz już nie powiedzia-

łam, że to będzie przesunięcie na 2022, w materiałach jest błędnie podane rok 2023. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych gło-

sów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.14 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alko-

holowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

Gminy Komarówka Podlaska. Otwieram dyskusję nad uchwałą. 

 

Wójt Gminy – Wpłynął wniosek od jednego przedsiębiorcy, który ubiegał się o przydział napojów 

alkoholowych, ażeby nad tą sprawą Radni pochylili się jeszcze raz. Myśmy to dyskutowali, tak jak 

mówiłem na połączonych komisjach. Ta uchwala, jest taka, jaka była procedowana na poprzedniej 

Sesji. Do tej uchwały są podjęte opinie wszystkich zebrań wiejskich z terenu wszystkich naszych 
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sołectw. Cóż tu więcej powiedzieć? Resztę poddaje ocenie każdego Radnego. Procedurę mamy 

dopełnioną jakby całkowicie. Dlaczego jeszcze raz? Tak jak mówiłem, jest pisemny wniosek jed-

nego przedsiębiorcy, drugi przedsiębiorca ustnie dopytuje się o to cały czas, więc proponuje jeszcze 

raz podjąć dyskusję, czy w ogóle próbę głosowania. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy ktoś z państwa ma jakieś uwagi py-

tania? 

 

Radny Pan Sebastian Sałuch – Ja uważam, jak jeszcze wcześniej o tym mówiłem, że w Koma-

rówce jest gdzie kupić alkohol i nie trzeba zwiększać. Tym, bardziej, że jak podejmujemy takie 

uchwały, to my jesteśmy odpowiedzialni, za trzeźwość Narodu, naszej Gminy. W lipcu, w którąś 

niedzielę, był czytany taki list apostolski o trzeźwości, w kościele, i właśnie tam było wspomniane, 

nie zacytuje tego dokładnie, bo dostaliśmy to dzisiaj (jakbym wiedział, to bym może to przyniósł), 

że właśnie jesteśmy za to odpowiedzialni, głosując za tymi uchwałami, zezwalając na to, a to do 

zdrowia to na pewno nie prowadzi. Także moim zdaniem, zachęcam wszystkich, żeby nie rozsze-

rzać, a jeśliby się dało, to zmniejszyć liczbę. Po prostu komu upłynie czas, to nie przedłużać kon-

cesji. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia maksy-

malnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i 

podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów al-

koholowych na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 24 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 8 57.14 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 3 21.43 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
3 21.43 % nieoddanych gło-

sów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 
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2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian PRZECIW 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz PRZECIW 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta PRZECIW 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, za-

sad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Koma-

rówka Podlaska została przyjęta większością głosów przy 8 – „za”, 3- „przeciw” i 3- „wstrzymują-

cych się”. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu wolne wnioski 

i informacje. 
 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Ja mam taką sprawie altanek, Panie Wójcie. Może zrobić daszki na 

nich, bo widziałem któregoś dnia, jak jechałem przez Żeliznę, to dach jest wyrwany, widziałem tam 

deski. Raz, że jest to nieładne i że to też się niszczy, bo ileś tam to kosztowało, trochę z dotacji, 

trochę z tego, ale co roku jest z tym problem. I nie wiem, w Żeliźnie jest zerwane od strony drogi, 

nie mówiąc, że to się rzuca w oczy, bo to na pewno nie świadczy o gospodarzu, a po prostu niszczy 

się. 

 

Sołtys wsi Wiski Pan Zbigniew Łukaszuk – Chciałem podziękować za drogi, za ten stary tłuczeń. 

Zrobiliśmy kawał dobrej roboty, bo część drogi mamy zrobione i u nas tam pracowało trzy przy-

czepy i ładowarka. Ale, tydzień po tej wywózce, to było w niedzielę, dostaje telefon, że zaorali 

drogę. Ja siadłem na rower no i jadę. Faktycznie jest zaorana droga, no ale trudno, ja nie wiem kto 

to taki. Przyjechałem tutaj, do Urzędu Gminy i pojechaliśmy z Panem Kalinowskim, no i żeśmy 

doszli. Z obcej miejscowości facet, który jechał od orania całą długością przejechał drogę. I o co 

mi chodzi? Chodzi o to, że nie wiem, czy z Urzędu Gminy wytyczyć szerokość drogi? Bo na geo-

portalu, ja tam patrzę, a tam 10 metrów tej drogi, ale troszeczkę zrobiła się wąska, także komuś 

działkę poszerzono. Wolałbym, żeby ktoś z Urzędu Gminy też był, że nie sami to zrobilśmy. Jeszcze 
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takie pytanie, część ulicznego światła się nie świeci, niektóre lampy się nie świecą. Dziękuję bar-

dzo. 

 

Radna Pani Edyta Wodzińska-Furman - Ja chciałabym, w imieniu nie tylko mieszkańców ulicy 

Wojska Polskiego, ale również mieszkańców naszej całej gminy, podziękować tutaj Państwu Rad-

nym i dla Pana Wójta oczywiści na czele za modernizację drogi ul. Wojska Polskiego. Ta droga stała 

się funkcjonalna, wszyscy używamy tej drogi, prawda? I jeszcze chciałam powiedzieć, że również 

stała się funkcjonalna dla uczniów Szkoły Podstawowej w Komarówce Podlaskiej, pracowników, 

nauczycieli, ale nie tylko, również pacjentów Ośrodka Zdrowia, pracowników Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej, czy pracowników i klientów CPN, czy nawet firmy AZ-BUD. Także dziękuję 

bardzo serdecznie, bo naprawdę stała się po prostu bardziej bezpieczna, jest funkcjonalny chodnik, 

nie trzeb chodzić już teraz droga. I chciałabym się zapytać, czy już jest w pełni skończona ta droga? 

Bardzo serdecznie dziękuję, myślę, że w imieniu nas wszystkich, bo wszyscy korzystamy z tej drogi 

a przede wszystkim za te studzienki i polepszenie kanalizacji, bo to stanowiło największy problem, 

bo czasami jechało się jak po jeziorze. Dziękuję bardzo. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Wójt Gminy – Myślę tak, odnośnie tych altanek, to trzeba będzie je zabezpieczyć, po prostu przy-

kryć jakimś innym pokryciem, bo już było tyle razy naprawiane i to nie zdaje egzaminu. Bo przy 

większym wietrze, jakieś wichurze, to po prostu, odrywane są płaty tego pokrycia, tej papy i to nam 

ucieka. I to, jak Pan Radny zauważył, bardzo źle wygląda i źle trochę o nas świadczy. A myślę, że 

to nie będzie aż taki duży koszt, tutaj porozmawiam, ile to będzie kosztowało, aby to przykryć 

innym pokryciem, jak ktoś coś zaproponuje i już. 

Odnośnie tego, co mówił Pan Sołtys, to już tutaj kolega inspektor Kalinowski rozmawiał z geode-

tami, żeby tę drogę wyznaczyć, żeby ona oficjalnie z jednej strony była wyznaczona, żeby można 

było potem przenieść na drugą stronę. Jest ustalone, który to człowiek zarobił i myślę, że trzeba 

będzie to do przywrócenia stanu poprzedniego, żeby doprowadzić. Bo, nie wiem, z jakiego powodu 

to było zrobione, myślę, że niekoniecznie przez pomyłkę. Jakaś taka bardzo dziwna sytuacja. 

Odnośnie światła ulicznego jak najbardziej zgłosimy, bo już zawarłem umowę na konserwację, to 

już proszę tutaj zgłaszać, jeżeli coś się nie świeci, albo nie tak świeci, jak trzeba. Ja będę przekazy-

wał to do PGE, żebyśmy to mieli, bo mówię, od października jest zawarta ta umowa na konserwację. 

W okresie letnim tej umowy nie było, więc były takie różnego rodzaju dziwne sytuacje, że pewne 

się nie świeciły, a niektóre za długo się świeciły. Wtedy nie bardzo miałem możliwość zaingerowa-

nia, natomiast teraz jak najbardziej możemy. 

Ta ulica Wojska Polskiego wykonawca zgłosił gotowość do odbioru, ale z tego co widzę, to jeszcze 

nie jest skończona, bo jeszcze nie ma założonego progu spowalniającego i nie ma barierek zamon-

towanych. Myślę, że w najbliższym czasie wykonawca to zamontuje. Zostały jeszcze takie prace, 

które jakby są ponad tą ulicę, czyli wjazd na podwórko do domu nauczyciela, też ma być asfaltem 

zrobiony i tutaj ten parking przy wejściu do Ośrodka Zdrowia też chcemy, przy okazji tego, zrobić 

i poprawić tę wodę, która teraz stoi na przejściu dla pieszych koło tego krzyża misyjnego, bo jak 

tutaj poprowadziliśmy z ulicy Wojska Polskiego, to jest takie lekkie zastoisko i to chcemy poprawić, 

to już nie w ramach tego zadania budowa ulicy, tylko taka robota dodatkowa, a też chciałbym, aby-

ście to Państwo wiedzieli, że tak nie zostanie, że ta woda tam będzie stała, bo idziemy w kierunku 

zimy, żeby tam nie było ślisko, żeby było bezpiecznie, bo jest przejście dla pieszych. To chyba tyle. 

Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Na koniec ja, tak po prostu, jeszcze w 

związku z naszą sytuacją na naszej granicy wschodniej, po prostu myślę, że w imieniu wszystkich 

tutaj zgromadzonych chciałabym podziękować naszemu Wojsku, Straży Granicznej, Wojskom 

Obrony Terytorialnej, Policji za ich ofiarność i poświęcenie. I może tak na koniec, na zakończenie 

sesji po prostu zacytuję takie jedno zdanie z Konstytucji uchwalonej 3 maja 1791 roku: ”Naród 
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winien Wojsku swemu nagrodę i poważanie za to, iż się poświęca dla jego obrony”. Dziękuję. 

 

Ad. 7. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Po wyczerpaniu porządku obrad dokonała 

zamknięcia obrad sesji, dziękując wszystkim za udział. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

                     Protokolant            Przewodniczący Rady Gminy 

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk            Joanna Krupska 

 

 

 Protokół sporządzono dnia 15 grudnia 2021 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 24 listopada 2021 r. 

Uchwała Nr XXV/195/2021 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 
podatku rolnego na 2022 rok. 

Uchwała Nr XXV/196/2021 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowią-
zujących na terenie gminy Komarówka Podlaska na rok 2022. 

Uchwała Nr XXV/197/2021 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków trans-
portowych obowiązujących na terenie gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXV/198/2021 w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z or-
ganizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2022. 

Uchwała Nr XXV/199/2021 w sprawie przejęcia od Powiatu Radzyńskiego zadania zimowego utrzymania 
dróg powiatowych na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 
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Uchwała Nr XXV/200/2021 w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Ad-
ministracji za pośrednictwem Wojewody Lubelskiego o zniesienie urzędowej nazwy części wsi Przegaliny 
Małe: Uprawy. 

Uchwała Nr XXV/201/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXV/202/2021 w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przy-
znawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. 

Uchwała Nr XXV/203/2021 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia w sprawie odpłatności 
za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych, w schroniskach dla osób bezdomnych oraz 
w schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

Uchwała Nr XXV/204/2021 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy spo-
łecznej będących w zakresie zadań własnych. 

Uchwała Nr XXV/205/2021 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 
Komarówka Podlaska oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 
przez podmioty funkcjonujące na terenie gminy Komarówka Podlaska prowadzone przez osoby fizyczne 
lub prawne inne, niż gmina Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXV/206/2021 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XXV/207/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Uchwała Nr XXV/208/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 
na terenie Gminy Komarówka Podlaska. 

 
Przewodniczący Rady 

Gminy Komarówka Podlaska 

/-/ 

Joanna Krupska 

/dokument podpisany elektronicznie/ 
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